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Mødereferat 
 

01-12-2015 

Ejendomskontoret, Bybjerget  

 

Møde indkaldt af: SP Mødetype: Bestyrelsesmøde 

Referent: HN Ordstyrer: FL 

Deltagere:  

Peter von der Fehr (PF), Susanne Petersen (SP), Susanne Kruse (SK), Flemming Larsen (FL), Annelise 
Ørnbo (AØ), Charlotte Braun (CB), Ejd.mester Stig Christophersen (SC), Helle Nielsen (HN) 

Referat 

Punkt 1 - Godkendelse af referat fra sidste møde 

 Referat fra bestyrelsesmøde d. 3. november 2015 blev godkendt uden kommentarer 

 

Punkt 2 på dagsorden Formanden orienterer 

Diskussion/Beslutning: Orienteringen blev taget til efterretning 

 Formanden informerede kort om hvad der havde været oppe på seneste bestyrelsesmøde i RAB, 
herunder bl.a. videreuddannelse af personale og E-syn. 

 Solenergi – PF har holdt møde med Per fra Bolind. 

 Bybier – PF havde søgt om penge til projektet, og fået dem bevilliget, men da projektet er nedlagt, 
skal pengene returneres. 

 Årsregnskabet er afsluttet med et mindre overskud på kr. 33.000,-. 

 I forbindelse med de tiltag, der er under udarbejdelse i alle afdelinger, anbefaler formanden, at man 
går ind på BL’s hjemmeside og finder en tvillingeliste, som man kan benytte til at sammenligne 
afdelinger af samme størrelse og sammensætning mv. 

 PF nævnte, at han ønsker at henlægge til nye hoveddøre. 

 

Punkt 3 på dagsorden Ejendomsmester orienterer 

Diskussion/Beslutning: Orienteringen blev taget til efterretning 

 Hjertestarterne – SC forespurgte om chips kunne kodes, så alle kunne komme ind i de opgange, 
hvor hjertestarterne er placeret. 
Beslutning: For at sikre at det stadig kun er beboere, der bor i de respektive opgange, der kan 
komme ind, blev det besluttet at flytte hjertestarterne ud på facaden. Erfaringer fra andre steder har 
vist, at der ikke bliver øvet hærværk på disse. 

 Mobiltelefoner til ejendomsfunktionærerne (Blå Mænd). De nuværende telefoner er nedslidte. SC 
fik OK til at købe nye Samsung-telefoner, der også gør det muligt at se f.eks. snesituationer 
direkte. PF erindrede om at man skulle benytte SKI-aftalen. 

 Åbningstider op ejendomskontoret ml. jul og nytår: Der holdes åbent den 28. og 30. december – 
evt. med en kortere åbningstid – SC sammensætter information til beboerne. 

 Udsættelser mv.: Der har siden sidst været en udsætning med foged, 1 lejemål er fraflyttet uden 
oplysning, og der kører en beboerklagesag omkring voldsepisode mellem nogle beboere. Såfremt, 
der falder dom i en sag af denne karakter, henvises til Bybjergets nul-tolerance overfor kriminalitet, 
vold og hærværk, og der stiles mod ophævelse af lejemål. 
Der kører en anden sag med DAB omkring en beboer, der udlåner sin carport til anden lejer.  
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 Der skal udføres sundhedseftersyn i 2016 i samtlige lejemål. Beboerne skal varsles. Ved samme 
lejlighed skal der tjekkes om lejemåls størrelser (antal rum mv) stemmer overens med diverse 
tegninger og optegningelser på kommunen. 

 Containere: Vest forbrændingen har godkendt containerne, men kommunen har afvist dem. Nyt 
estimat er herefter februar/marts. Afvisning fra kommunen skal kunne dokumenteres. 

 Vaskerier: Alle udskiftninger er færdige. Ejendomskontoret har modtaget utrolig mange positive 
tilbagemeldinger fra vaskeriet. Nogle få beboere i blok E er utilfredse med at der ikke er særskilt 
centrifuge. Dette forsvares ved at man kan centrifugere gratis i vaskemaskinerne, og disse kan 
reguleres i centrifugeringsstyrke. 

 Afløb i tagetage. SC har gennemgået afløbene med VVS firmaet, og meget tyder på, at byggeriet 
ikke er udført ordentligt. Forslag til løsning kan være, at påføre ekstra udsugning/ventil for hver 4. 
faldstamme. Tilbud herfor er indhentet, og det koster ca. kr. 20.000,-, hvilket jo så er pr. 4 
faldstamme. Totalt set bliver det omkring 1,1 mill.kr at løse denne opgave.Iværksættes projektet 
bliver det som en løbende renovering. PF foreslå at man forsøger at søge erstatning for 
byggesjusk over byggeskadefonden. SC tager en dialog med Jan Stadsbjerg, DAB. 

 Personale: 1 ejendomsfunktionær er stadig sygemeldt. 

 Isolering/vinduer i tagboliger: SC er i gang med at undersøge en film fra firmaet M3, som skulle 
kunne fjerne 40 % af solvarmen. PF gjorde opmærksom på at man skal være opmærksom på om 
glasset kan holde til denne film, idet man kan risikere, at varmen ophober sig inde i glasset, så det 
springer. SC arbejder videre med opgaven. 

 

Punkt 4 på dagsorden  Igangværende projekter 

Diskussion/Beslutning:  

Se ovenfor. 

 

Punkt 5 på dagsorden Arrangementer – kommende og afsluttede 

Diskussion/Beslutning:  

 Lubeck: Det var en rigtig god tur med en super stemning blandt de 80 deltagere. En succes, der 
sagtens kan gentages til næste år. 
(Bestyrelsen overvejer at klage til busselskab over kørsel, der resulterede i et grimt fald) 

 Julemiddag: Der er styr på alle detaljer. PF ønsker kursus fredag i betjening af fadølsanlæg. Der 
skal indkøbes en juletræsfod – SC/PF. 

 Juletræsfest: Der er også styr på alle detaljer her.  

 Sommer 2016: Der arbejdes på om der kan laves et arrangement til enten Bakken eller Zoo. 

 

EVENTUELT /  
Særlige bemærkninger: 

 Referat fra ekstraordinært afdelingsmøde omkring badeværelser er færdigt og klar til omdeling i 
uge 50. 

 PF beklagede, at han grundet sygdom ikke at havde nået at besvare en klage fra beboer vedr. 
badeværelser. Dette bliver besvaret hurtigst muligt. 

 Midlertidige adgangschip. En beboer, der har fået midlertidig lån af chip til anden opgang 
grundet sygdom skal kontaktes vedrørende status. 

 

Næste møde er d. 5. januar 2016 

 

 


